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Peter Prijatelj s.p., Rakovnik 11, Šentrupert 
Tel: 07 34 34 660 
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PAN-JAN d.o.o.
Trebnje, 07/34 60 700 
Ivančna Gorica, 01/32 04 707

TEHNIČNI PREGLEDI

KVALITETNO IN UGODNO!

prodaja & montaža
(osebna. SUVin kombi)
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PRODAJA VOZI L tomaž gole <.p^ 

041 402 510

AVTOPRALNICA
NA3CENE3ŠE PRAN3E V TREBN3EM|

OSNOVNI PAKET
(predpranje, pena, šampon + sušenje)

NA3CENE3ŠE GUME V TREBN3EM POLNI PAKET

tlljfBffl pranje^odvozja

5,90 EUR

195/65 R15
39,33 eur

205/55 R16
42,55 eur

225/45 R17
51,00 EUR

Delovni čas:
pon - pet 8.00 -17.00 ur< 
sob 8.00 -13.00 ure 
Rezervirajte svoj termin:
041 402 510

Obiščite nas v Podjetniški coni Trebnje!
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Namig

Bralci nam večkrat namignejo, da naj pišemo 
o temu ali onemu; daje pomembnejši »ta« do
godek od drugega in tako naprej.

Seveda ima vsak svoj pogled na to kaj naj bo 
v našem mesečniku. Veseli smo vseh pobud. 
Naš namen pa je, da čim več poročamo o temu 
kar se pač na našem območju, ki ga največkrat 
zapišemo kot območje Temeniške in Mirnske 
doline - dogaja.

Če pogledamo koledar za minuli rrfesec in ka-' 
teri prazniki so na njem zapisani, lahko beremo:

Marec je mesec, ko stopamo v pomlad, ko 
začne marsikaj brsteti in cveteti, ko imajo žen
ske dva svoja praznika (8. marec - dan žena in 
25. marec - materinski dan); 10. marca na vr
sto pride vseh štirideset mučenikov; 14. marca 
je dan pi (Wikipedia pravi, da gre za dan ljubite
ljev števila pi); 15. marca je Honen Macuri (po 
šintoizmu rodnostni festival); običajno je nato 
med 19.-22. marcem pričetek koledarske po
mladi in 22. marca je svetovni dan voda.

Veliko praznikov?

Vendar pa sta omembe vredna le »ženska

praznika,« ko se v omenjenih dneh sploh kaj 
dogaja in v zadnjem času ob prazniku voda, ko 
o morebitnem privatiziranju vode veliko pišejo 
mediji.

Še najbolj pomembneje, da temperature ra
stejo, in da gre za kurjavo že znatno manj kot 
v zimskih mesecih. Ampak to itak' ve že vsak 
zase.

Toda dogaja se kljub vsemu kar veliko, le da v 
uredništvu brezplačnika Cajtng včasih vsega ne 
izvemo, tudi zato ne, ker nismo časopis, ki bi bil 
vezan na uradne ali državne institucije, kjer so 
njihovi birokrati dolžni posredovati informacije 
»uradnim« medijem. Saj se razumemo, ali kot 
pravi pregovor: »daleč od oči, daleč od srca!«

V našem uredništvu se seveda najbolj opira
mo na vas bralce, da nas opozorite na dogodke, 
ali na tisto o čemur je res vredno pisati.

Zato, dragi bralci, zelo bomo veseli vašega 
sodelovanja, zlasti, če nam boste posredovali 
vabilo, zapis, opozorilo ali kakršenkoli sestavek 
na e-mail: info@cajtng.com
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IZDAJATEU
Jože Dolinšek s.p., Strmec 19,1273 
Dole pri Litiji

UREDNIŠTVO / KONTAKT
Telefon: 031 524 826 
E-mail: info@cajtng.com 
Spletna stran: www.cajtng.com

OGLAŠEVANJE Z MARKETING
Telefon: 031 524 826 
E-mail: info@cajtng.com 
Cenik oglaševanja v tiskani izdaji in na 
spletnem portalu najdete na www.
cajtng.com

FOTOGRAFKA
Cajtng, arhiv Cajtnga, sodelavci, zuna
nji sodelavci in bralci

TISK
Tiskano v EU

DISTRIBUCIJA
Pošta Slovenije d.o.o.

Brezplačen izvod prejme vsako go
spodinjstvo občin Mokronog-Trebelno, 
Šentrupert, Mirna, Mirna Peč, Trebnje, 
Ivančna Gorica

Naročnina: 30€ za eno leto ■ Številka 
vpisa v razvid medijev: 867 ■ ISSN 
C503-4981 • Za vsebino reklame 
odgovarja naročnik • Nenaroče 
nih rokopisov in slik ne vračamo ■ 
Kolumnisti izražajo svoje mnenje, ki ni 
nujno enako z mnenjem uredništva. »
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. POŠTNINA PLAČANA PRI POŠTI 
4000 KRANJ

pavc@siol.net, www.pavc.si
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dr.Zdenko Salda

Dr. Zdenko Šalda, spe
cialist dela, prometa in 
športa, v trebanjskem 
zdravstvenem domu, je 
nedvomno gonilna sila v 
zvezi z namestitvijo, raz
poreditvijo in praktično 
rabo defibrilatorjev na ob
močju, ki ga pokriva Zdra

vstveni dom Trebnje (Temeniško in Mirnsko dolino), o čemur je 
tudi tekel pogovor. Območje za katerega skrbi Zdravstveni dom 
Trebnje danes sodi v Evropi med najbolje opremljene kraje in 
kjer je največ defibrilatorjev na prebivalca. Prekašajo nas morda 
v Švici, v njihovem kantonu Ticino. Seveda tu pač niso izdelane 
primerjave o dostopnosti. Je pa vsekakor zavest in vedenje o 
potrebnosti naprave čedalje širša, še več pa bo treba storiti na 
področju ozaveščanja in rabe naprav.

Naj zapišemo, da je dr. Zdenko Šalda, koordinator projekta 
Milijon srčnih točk iz trebanjskega zdravstvenega doma, ki sicer 
živi v Trebnjem, Mariborčan, kar bi težko prepoznali iz njegove
ga govora in besednjaka. Življenjska pot, srečnim naključjem in

S* 07/304-13-19
Obrtniška ulica 20,8210 Trebnje, 051/ 335 133
lnfo(apohlstvo-raj.sl, www.pohistvo-raj.sl

V marcu dodatni akcijski popusti

od 5% do 35%
na programe proizvajalca Alples:

kuhinje dnevne sobe otroike in mladinske sobe spalnice predsobe

ARIJA
NIRVANA Planot'* KANTATA TWIST

BOSSA NOVA

predvsem njegovi delovni energiji gre pripisati, da ga je zaneslo 
na Dolenjsko, kjer se je usidral kot, da je tu že od »nekoč«.

O projektu, ki ga vodi, pripoveduje kot, da so zanj zaslužni 
»nekje«, v resnici pa je najbolj zaslužen, da imamo solidno mre
žo defibrilatorjev postavljeno v relativno kratkem času in kar je 
še posebej pomembno, z njim zna rokovati čedalje več krajanov.

Opremljenost z defibrilatorji se je na našem območju zgo
dila relativno hitro. Kako lahko opišete ta razvoj?

Ne bom se spuščal v podrobnosti kako smo nabavljali napra
ve, ker je skoraj za vsakim posebna zgodba. Brez podpornikov 
in donatorjev, občin, zavarovalnice Triglav, Lions kluba in drugih, 
nam ne bi uspelo.

Ker smo šli v števično kar velik nakup, smo uspeli dobiti ugo
dno ceno in tudi zelo dobre druge pogoje. Garancijska doba za 
napravo je osem let, aparat je vzdržljiv, baterija drži celih sedem 
let, tako da potem z njimi ne bomo imeli večjih stroškov. Cena 
aparata, pripadajoče omarice in table je slabih 1.800 evrov.

Koliko časa traja postavitev mreže?

Vodilo postavitve mreže stalno javno dostopnih AED smo v 
trebanjskem ZD začeli pred dobrima dvema letoma, saj je ve
čina med 200 naselji/ ki jih pokrivamo, preveč oddaljenih za 
pravočasno ukrepanje reševalne ekipe. Danes imamo mrežo, ki 
smo jo želeli, saj smo si zadali, da čas do prvega AED ne sme biti 
daljši od petih minut.

Če avtomatski defibrilator uporabimo v prvih nekaj minutah, 
je lahko rešitev tudi več kot 50-odstotna in človek nima nobe-

------------------------------------------------------- ,

AED je varna in enostavna naprava!
Avtomatski eksterni defibrilator (AED) je prenosna 

elektronska naprava, ki je sposobna zaznati zastoj srca 
pri človeku. 5 pomočjo električnega sunka pa lahko srce 
ponovno požene in s tem reši življenje.

Sestavljen je iz ohišja z baterijo, iz katerega izhajata 
dve nalepki - elektrodi. Odvisno od modela lahko na 
ohišju najdemo največ 2 gumba (za vklop in proženje 
električnega sunka), zvočnik (preko katerega nam aparat 
daje glasovna navodila v slovenskem jeziku) ter pri ne
katerih ekran, kjer se navodila tudi izpišejo.

Uporaba je varna in enostavna, uporablja ga lahko 
prav vsak.

Sam po sebi pa aparat seveda ne rešuje življenj, je pa 
izredno dobrodošel dodatek pri oživljanju s pritiski na 
prsni koš (masažo srca) in umetnim dihanjem. Z oživlja
njem z uporabo AED lahko narediš toliko kot celotna re
ševalna ekipa, ki prispe kasneje in rešiš življenje.

POMNI!

AED je popolnoma in varna naprava, ki jo lahko upo
rablja vsakdo!

Samo uporaba AED, brez stiskov prsnega koša in 
umetnega dihanja, je neučinkovita!

V Sloveniji lahko zaslediš Različne modele in različen 
, videz, vendar je enak namen in uporaba.______________ y

B Štejejo
sekunde!
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nih trajnih posledic, zato je tako pomembno, daje defibrilator v 
bližini in da ga znamo uporabljati.

Torej, v našem primeru gre za območja, ki so oddaljena od 
zdravstvenih domov in centrov, zato so ljudje še toliko bolj od
visno od lastne pomoči. Z mrežo defibrilatorjev bomo vendarle 
imeli možnost ukrepanja v primeru srčnega zastoja in upajmo, 
da bodo kdaj tudi rešili kakšno življenje.

Zelo pomembno je, da so defibrilatorji tudi ustrezno ozna
čeni, zato me veseli, da je v pripravi nov pravilnik o prometni 
signalizaciji, s katerim bodo omogočili postavitev lamel, ki bodo 
usmerjale do defibrilatorjev.

Samo mimogrede in malo za šalo: Če imamo označbe za 
vsemogoče (sicer tudi življenjske) potrebe, je tembolj nujno, da 
imamo tudi za defibrilator od katerega je lahko odvisno življe
nje.

Kaj lahko poveste o dostopnosti do defibrilatorjev

V tem trenutku imamo na območju 35 defibrilatorjev, ki so 
označeni in razmeščeni na najbolj dostopnih in vidnih točkah 
po naših krajih.

Zakaj je AED pomemben?
Štejejo sekunde!

Če se človeku ustavi srce in mu nihče ne pomaga, umre 
v približno 10 minutah (možnost preživetja je vsako mi
nuto manjša za 10%), možgani pa se nepopravljivo prič
nejo okvarjati že po nekaj minutah. Večina zastojev srca in 
posledične smrti se pripeti izven bolnišnic, ob prisotnosti 
očividcev. Vzroki za tako stanje se lahko večinoma pozdra
vijo le s sunkom električnega toka. Z AED damo možnost 
vsakemu očividcu, da prične z postopki oživljanja že veliko 
preden prispe reševalna ekipa (povprečno potrebujejo 10- 
15 minut). Hitreje kot začnemo oživljati, več možnosti za 
preživetje ostane. Strokovnjaki si želijo, da bi človeka prvič 
stresli z električnim sunkom v 3-5 minutah od tega ko se 
je zgrudil, kar seveda reševalna ekipa z rešilcem ne zmore. 
Očividec, ki je ob dogodku prisoten, pa to zmore.

Kaj lahko očividec naredi?

toliko, kot zdravnik brez opreme,

z AED pa skoraj toliko, kot reševalna ekipa z vso opre
mo!

POMNI!

Če se človeku ustavi srce in mu ne pomagamo, umre po 
10 minutah. Možgani se okvarijo že veliko prej!

Hiter električni sunek zelo poveča možnosti za prežive
tje!

Hitreje ukrepaš, več možnosti za preživetje bo žrtev 
imela!v________:_______________________ J

Koliko imamo teh naprav na našem območju?

Na območju štirih občin Trebnje, Mirna, Šentrupert in Mokro- 
nog-Trebelno, ki jih pokriva trebanjski javni zavod, je po novem 
skupaj stalno javno dostopnih že 35 AED, do konca letošnjega 
leta pa jih bo v mreži predvidoma že 36, kar je daleč največ v 
Sloveniji in primerljivo z najbolj razvitimi regijami v Evropi.

Še o uporabi teh naprav?

Uporaba defibrilatorja je seveda ključnega pomena in naše 
prizadevanje gre v smeri, da bi bilo čim več ljudi, ki bi znali upo
rabljati naprave. Uporaba aparata je relativno enostavna, ven
dar pa je ljudi - ker niso seznanjeni z ravnanjem oz. uporabo 
- še vedno nekoliko strah.

Za sedaj so razmere takšne, daje usposabljanje za uporabo 
naprav še vedno prepuščeno prostovoljstvu, mi pa se vendarle, 
vsaj kar se tiče izobraževanja za uporabo, zelo prizadevamo, da 
bi bil zajet najširši krog. Na območju, ki ga pokriva Zdravstveni 
dom Trebnje so bili organizirani številni tečaji za uporabo na
prav. S temi bodo še nadaljevali v vseh okoljih, tudi s pomočjo 
npr. gasilskih društev ter tudi drugih.

Ni namreč dovolj to, da defibrilator v primeru potrebe prebi
valci najdejo, treba gaje znati tudi uporabljati.

V Pravilniku o službi nujne medicinske pomoči so že zapisana 
določila, ki govore o prvih posredovalcih in na osnovi teh določil 
bo skladno z usmeritvami organizirano usposabljanje uporabe 
tudi preko PGD in drugih.

Če zaključim: predvsem na področju usposabljanja za rabo 
teh naprav nas čaka še veliko organizacijsko, tehničnega in se
veda vsebinskega usposabljanja.'

bp

Plešemo tudi iz Grosupljem

04 7 244 244; iA/iA/w.plesniklub-artcom
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Domiselno praznovanje na 
Čatežu

KUD popotovanje Frana Levstika Čatež je 20. marca v Kultur
nem domu na Čatežu pripravilo pred polno dvorano prireditev 
z naslovom »Dober dan pomlad, dober dan življenje«. Posvetili 
sojo pomladi, ljubezni, prijateljstvu, ženam, materam in življe
nju nasploh, ter tako v program zajeli vsa marčevska praznova
nja (... 8. Marec in Materinski in prvi spomladanski dan...)

Nedeljsko popoldne so izjemno lepo zapolnili člani Gledališke 
skupine Plin, Čateški rrVskuantarji, skupina Netopir s številčnim 
podmladkom, kot gostujoča skupina pa so sodelovali še plesalci 
DU Velikia Gaber - Večerna zarja.

Poseben gost je bila tokrat dr. med. Jana Zajc, specialistka
ginekologije in po
rodništva iz trebanj
skega zdravstve
nega doma, ki je v 
pogovoru z vodite
ljico odgovarjala na 
številna vprašanja v 
zvezi z »ženskimi« 
problemi in razložila 
sodobna spoznanja 
ter napredek na tem

področju. Dr. Jana Zajc je 
znana tudi po temu, da 
je bila lani v vsesloven
ski akciji izbrana za naj
bolj cenjeno zdravnico 
leta in proglašena kot 
»Moja zdravnica 2015«, 
sicer pa je tudi občinska 
nagrajenka.

Prireditev je zaradi 
prijetnega kulturnega 
programa, zaradi pomladanskih rožic, ki so jih dobile ženske, 
kramljanja in druženja izzvenela res kot praznik življenja.Ob tem 
naj zapišemo, da so prijetno praznovali Dan žena in Materinski 
dan tudi v drugih krajih mirnske in temeniške doline. V nede
ljo, 20. Marca so imeli koncert ob dnevu žena in materinskem 
dnevu v Šentrupertu, v galerija OŠ dr. Pavla Lunačka Šentrupert. 
Praznovanje je organiziralo Društvo Mavrica Šentrupert, sode
lovali pa Ljudski pevci Fantje iz vasi Škocijan, vokalna skupina 
Lilith, citrarka Tanja Zalokar ter recitatorja Peter Pavlin in Lea 
Sluga. Pozdravni nagovor je imel župan občine Rupert Gole.

Prav tako so imeli v nedelja, 20. Marca prireditev ob Materin
skem dnevu v Kulturnem domu Trebnje, kjer je bil organizator 
KD Trebnje. V programu so sodelovali člani in članice gledališke 
skupine Kresničke, Soreline, skupina otrok Pustolovci iz vrtca 
Mavrica in Otroški pevski zbor OŠ Trebnje.

PORAVNAVA'

PE MURSKA SOBOTA, Ulica Staneta Rozmana 16 
gsm: 051 343 031, e: murskasobotaigiporavnava.si

POTREBUJETE PRAVNI NASVET ALI STORITEV? 
POKLIČITE TAKO)!

Ukvarjamo se s/z:

• dedovanjem
• stečajni postopki

» sodnimi in izvensodnimi izterjavami terjatev garancija ...)

1 sestavo vseh pogodb (darilna, kupoprodajna .1 

- pravica ni delavca (odpoved, dopust, regres...) 
► pravicami potrošnika (stvarna napaka.

• preverjanje lastništva in obremenitev na 
nepremičnini, vpis služnosti 

Zagotavljamo ugodne cene in kakovostno ter strokovno izvedbo naših pravnih storitev.

izdelavo pritožb in ugovorov ter zahtev za 
sodno varstvo

m

Zakaj nam lahko zaupate?
Smo edino slovensko odškodninsko podjetje, ki ima boniteto odličnosti 
»AA«, kar pomeni, da spadamo med ),8% najboljših slovenskih podjetij.

Bonitetno oceno odličnosti Imajo samo najboljša podjetja s 
ključno diferencialno prednostjo pri poslovanju in predstavljajo 
najbolj zanesljiv In nizko tvegan poslovni subjekt.

Ivan Gabri/ Edini v Sloveniji vam izdamo garancijo na izplačilo odškodnine, zaposlujemo 
direkioi izključno pravnike - strokovnjake na svojih področjih. poraVnava™ smo ljudje!

WWW PORAVNAVA Sl
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||Q| Razpisi so objavljeni, zdaj

Občina Šentrupert bo za programe na področju športa, so
cialnega varstva, kulture, turizma in kmetijstva na podlagi 
javnih pozivov razdelila več kot 67 tisoč evrov. Večina pozi
vov ima roka za prijavo 25. marca.

V Šentrupertu letos največ 
denarja namenjajo kmetijstvu. 
Podlaga za razpis je Pravilnik o 
ohranjanju in spodbujanju ra
zvoja kmetijstva in podeželja v 
občini Šentrupert za program
sko obdobje 2015-2020, ki je 
bil sprejet konec lanskega leta. 

»Letošnja sredstva so v višini 34.500 evrov, kar je največji obseg 
sredstev, ki jih je Občina Šentrupert kdaj razpisala za te namene. 
Vodilo temu je bila tudi pobuda Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo 
in turizem pri Občinskem svetu Občine Šentrupert, kije opozarjalo 
vsa ta pretekla leta, da je potrebno več vlagati in da so večje potre
be tudi za te ukrepe na območju občine Šentrupert. Del sredstev je 
namenjenih tudi za naložbe za ohranjanje kulturne in naravne de
diščine na kmetijskih gospodarstvih in upravičeni stroški so obnova 
objektov,« pojasnjuje direktorica občinske uprave Občine Šen
trupert Mateja Jazbec

Na razpisu, ki je odprt do 25. marca, je 12.000 evrov name
njenih naložbam v kmetijska gospodarstva, 8.000 naložbam 
za ohranjanje kulturne dediščine na kmetijskih gospodarstvih,

© Smart-host
računalništvo d. o. o.

Trubarjeva ulica 2, Trebnje
Malh trgovina@smarthost.sl • Telefon: 059924007

Takt procesorja 3.70 GHz, predpomnilnik Intel Smart Cache 3 MB 

Osnovna plošča Asus BBS z Intel BBS veznim čipom 

Mrežna In zvočna kartica Integrirana 

Pomnilnik 4 GB DDR31600 MHz (1x 4GB)

Trdi disk 250GB SSD

Optična enota DVD-RW zapisovalnik

Grafična kartica Intel HD 4600 integrirana v procesor

Ohišje ATX midl tower LC-Power 7024B, USB 3.0 spredaj
Garancija mesecev _________

350 € + DDV
w

Prenosniki znamk:

LENOVO

HP

DELL
ASUS

TOSHIBA

Lenovo.

Deu

TOSHIBA

^ Odlikuje nas strokovnost hitri 
f odzivni časi in cena. Nudimo 

sklenitev vzdrževalnih pogodb za 
še ugodnejše cene.

Zaupa nam že veliko število 
podjetij, ustanov In posameznikov.

• Postavitev In vzdrževanje Informacijskih sistemov • Gostovanje varnostnih kopij na lastnih
(možnost sklenitve vzdrževalne pogodbe) diskovnih poljih

• Prodaja In servlslranja/ačunalnlkov, tiskalnikov In druge • Svetovanje pri nakupu IT opreme
računalniške opreme • Možnost nakupa na obroke

• Prodaja potresnega materiala • Prodaja, svetovanje In servisiranje
• I ih * n Qostova^e sP,etnlh strani ter poštnih predalov na fotokopirnih strojev

8.000 naložbam v nekmetijsko dejavnost na kmetiji (gre za 
dopolnilne dejavnosti na kmetiji) in 2.000 za izobraževanje in 
usposabljanje za nekmetijsko dejavnost na kmetiji. Poleg tega 
je 500 evrov razpisanih za pomoč | 
za plačilo zavarovalnih premij,
2.000 za sofinanciranje opera
tivnih stroškov transporta z od
ročnih krajev in 2.000 za podpo- i 
ro delovanju društev s področja! 
kmetijstva in razvoja podeželja.

Prav tako do 25. marca lahko
zainteresirani oddajo prijave na poziv za sofinanciranje progra
mov na področju kulture, kjer je skupaj razpisanih 11.000 evrov, 
socialnega varstva, kjer je na 
voljo 7.040 evrov, ter turističnih ; 
prireditev, kjer je na voljo 6.000 
evrov. Razpis s področja športa 
je odprt še do 18. marca, občina 
pa namenja tej dejavnosti skupaj I 
5.300 evrov. Novost na področju H|l { | 
tim. županovih sredstev oziroma 
poziva za sofinanciranje progra- 
mov, ki niso predmet drugih raz
pisov, je ta, da morajo biti vloge na predpisanem obrazcu od
dane do 30. aprila, vrednotenje na podlagi vnaprej postavljenih 
meril pa bo dalo odgovor, kdo bo denar tudi prejel.

Zaradi številnih novosti, kijih prinašajo letošnji pozivi, je obči
na predstavnike društev z njimi seznanila na posebnem sreča
nju, ki je bilo 9. marca.

ti skupnost draga

IZDELAVA
TISKOVIN
• •••••••••••••••••
©
o

www.natlsni.net

031 524 826

infcxanatisni.net

O Kolodvorska ul. 4, 
Novo mesto

Novi

CAJTNG
Pivi tivbaniski meseč ni lukenl medi)

www.cajtng.com

v izdelava vseh vrst izrezanih nalepk 
v usmerjevalnih tabel 
v transparentov 
v grafična oprema vozil 
v digitalni tisk (zloženke, letaki, vabila,..) 
v foto tapete 
v kuhinjska stekla 
v zastave 
v pingvin - roli up 
v oglaševanje na jumbo panojih - 

DOLENJSKA

n
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Mini Planica na dvorišču 
Avto Slak

Včasih, ko so bile zime še zime in so otroci naredili na vsakem 
hribčku svojo skakalnico, so lahko dobili občutek kaj so smučar
ski skoki. Bolj pogumni so nato nekoč celo hodili na skakalnice 
na Mirno in v Zabrdje, od koder izvira nekaj naših skakalcev, in 
predvsem v zadnjem času zelo dobri Eva Logar in Maja Vtič.

Toda kaj storiti, če ni snega?

Enostavno! V goste povabiš Mini Planico, ki se pripelje do lju
di. Le-taje sestavljiva mobilna skakalnica, postavljena na vozilu 
VW transporter. Namenjena je otrokom od šestega do desete
ga leta starosti, preizkusijo pa jo lahko tudi odrasli. Izposoja če
lade, skakalnih čevljev in smuči je brezplačna, skoki pa potekajo 
pod vodstvom strokovnih sodelavcev, nekdanjih športnikov, 
nordijskega kombinatorca Mitje Oraniča in skakalca Primoža 
Kožarja. Nedavno je bila ta Mini Planica tudi v Trebnjem, gostil 
pa jo je Avto Slak Trebnje.

Avtor sloven
ske Mini Planice je 
nekdanji smučar
ski skakalec Franci 
Petek, ki je bil tudi 
v Trebnjem in vse 
popoldne »treni
ral« _ nadobudne
že ter pripravljal 
skakalnico, da je

(dobesedno) te
klo kot namazano.
Idejo za skakalnico 
so razvijali skupaj z 
norveškimi kolegi, ki 
so mini skakalnico 
v tehničnem smislu 
tudi spravili v življe
nje. Našim orga
nizatorjem so dali 
dovoljenje, da lahko 
naredijo kopijo te naprave.

Poleg Petka pa smo opazili v Trebnjem še domačo skakalko 
Evo Logar, ki se je tokrat zagnano vključila v program. Z idejo o 
tem, kako popularizirati smučarske skoke, seje Petek lotil še v 
času, ko je pri Smučarski zvezi Slovenije opravljal delo športne
ga direktorja.

Večina otrok pri padcu na oblazinjeno podlago, prekrito z 
umetno travo, pristane na zadnji plati, a kot poudarja Petek, se 
pri tem ni še nihče poškodoval. »Otroci so pri teh letih izredno 
gibčni in nizki, zato padci praviloma niso boleči.« Je pa to vseka
kor enkratno doživetje.

Veselja je bilo veliko tako na skakalnici kot v avtomobilskem 
salonu Slak, kjer so pekli palačinke.

SP, foto: Janja Ambrožič

O Turisti presenetili dame in 
mučenike

Člani turističnega društva Trebnje smo bili v drugem tednu 
marca še posebno aktivni. Ker se trudimo, da bi oživili Trebnje 
in povezali krajane, smo ob 8. marcu, dnevu žena, pripravili prav 
posebno akcijo. Ker v našem društvu prevladujejo ženske in ker 
ženske tradicionalno podpirajo 3 vogale v hiši, kar se izkazuje 
tudi v krajevnih organizacijah, smo želeli obeležiti ta poseben 
dan. Dame po Trebnjem smo tako presenetili s šopkom iz po
mladanskega divjega cvetja in glinenim spominčkom. Nepriča
kovana pozornost je presenetila marsikatero, njihov odziv pa je 
bil najlepša zahvala, kar smo jo lahko prejeli.

Že lansko leto smo se ob 10. marcu, dnevu mučenikov, spo
mnili trebanjskih gospodov, kar pa je z letošnjim letom postalo

že tradicija. Spominek iz trno
vih vej in suhih sliv je v dobro 
voljo spravil marsikaterega 
Trebanjca.

Tako dame kot gospodje, ki 
smo se jih spomnili s to malo 
pozornostjo, se strinjajo, da je 
obujanje starih običajev prav 
prijetno, kajti v zadnjem času 
seje kar nekaj le-teh opustilo 
oz. pozabilo. Tako se bomo v

Turističnem društvu Trebnje trudili tudi v nadaljnje ohranjati in 
obujati stare običaje ter povezovati in spodbujati krajane k ve- 
čjemo udejstvovanju v domačem kraju.

Konec koncev, »turisti« želimo vsem občankam in občanom 
čim več enakopravnosti in prijetnih, lahkih dni, ne le ob 8. oz. 
10. marcu.

Turistično društvo Trebnje

Milka Poljane, podpredsednica

[OM ES,..
Ledina 40, 8290 Sevnica

IZDELAVA STROJNIH OMETOV 
- TLAKOV (estrihov) in VSE 

VRSTE FASAD informacije:

031/598 355|

'I
ADAPTACIJA

po
konkurenčnih > 

cenah
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Razpis za izbor izvajalca del 
za obnovo državne ceste 
pod Rojami je objavljen

Na Mirni so vendarle dočakali naslednji korak pri tako po
trebni in želeni obnovi državne ceste skozi Mirno proti Mo
kronogu, na odseku pod naseljem Roje. Direkcija Republike 
Slovenije za infrastrukturo je namreč objavila javno naročilo 
za oddajo ponudb za rekonstrukcijo.

Gre za 460 metrov dolg odsek državne ceste R1-215 Treb- 
nje-Mokronog. Pod naseljem Roje na Mirni je cesta močno do
trajana, nevarna in vodstvo občine si je za obnovo prizadeva
lo vse od ustanovitve, na državo so se s peticijo obračali tudi 
tamkajšni prebivalci, a takratni DRSCje vedno odgovarjal, da za 
obnovo denarja ni. Zdaj se občani lahko nadejajo, da bo cesta 
obnovljena še letos, saj bo DRSI glede na poziv ponudbe odpi
ral 22. marca, rok za izvedbo del pa je 180 koledarskih dni od 
podpisa pogodbe.

»Smo izredno zadovoljni, da je prišlo do tega razpisa. Občina Mir
na je vložila zelo veliko truda v pridobivanje dokumentacije oziroma 
smo jo celo financirali, veliko truda tudi v pridobivanje zemljišč za 
ureditev te ceste in seveda pričakujemo, da bo tudi izvedba same 
sanacije še v letošnjem letu. Lahko rečemo, da bodo v prvi vrsti naj
bolj zadovoljni prav prebivalci tega območja, katerim je nočni mir

NAPOVED: Trebnje bodo 
znova zavzeli Kelti in Ri
mljani

»Ali veš, da so 
na območju občine 
Trebnje ljudje živeli 
že v kameni dobi?«

Pred nekaj več 
kot dva tisoč leti 
so bili tu pripadniki 
keltskega pleme
na Latobiki - po
eni od domnev ime pomeni ljudstvo iz močvirja'. Na območju 
Trebnjega je bila v prvih stoletjih našega štetja rimska obmej
na postojanka prav ob sloviti cesti Emona - Siscia. Rimljani so 
postojanko imenovali Praetorium Latobicorum, po Latobikih, ki 
so ob prihodu Rimljanov postali rimski državljani z omejenimi 
pravicami.

Ob začetku poletja nas bodo Kelti in Rimljani spet obiska
li. Vabijo vas na nepozabne dogodivščino za vse generacije. Za 
zdaj so še zelo skrivnostni.

Sporočili so le, da doma pobrskaj po omarah in najdite rjuho, 
odejo, pregrinjalo ... in še kaj podobnega, kar bo tudi vam dalo 
priložnost, da se pridružitze junakom iz preteklosti. Tudi z vašo 
pomočjo bomo lahko v Trebnjem kmalu zagnali časovni stroj.

Luka Bregar

kraten z velikim 
hrupom tovornja
kov oziroma vozil, 
ki vozijo po tako 
luknjasti cesti. Me- 
sel bom, ko bo po 
tem delu ceste mir
na vožnja tako za 
tiste, ki bodo vozili, 
kot za tiste, ki tam živijo,« pravi župan Dušan Skerbiš

Občina bo ob rekonstrukciji uredila pločnik in javno razsvetlja
vo ob njem, poskrbela pa bo še za tako želeno razsvetljavo pri 
parkiriščih pri tako imenovanih spodnjih blokih.

Spomnimo: V letu 2009 je bila dokončana rekonstrukcija od
seka državne ceste med Trebnjem in Mokronogom, pri Sotli, v 
skupni dolžini 440 metrov. Leto kasneje, ko je bila Mirna še del 
občine Trebnje, se je odločilo, da se z rekonstrukcijo nadaljuje 
proti naselju Mirna. Za 460 metrov dolg odsek pod Rojami je 
bila izdelana in potrjena projekta naloga za izdelavo projekta za 
izvedbo rekonstrukcije tega dela državne ceste. Projektno do
kumentacijo je nato naročila in plačala Občina Mirna in jo de
cembra 2012 oddala v recenzijo na DRSC. Takrat so na občini 
pričakovali, da bo recenzija opravljena v nekaj mesecih, a je do 
nje - po številnih sestankih in potem, ko je cesto leta 2014 obi
skal in predlagal ukrepe celo državni inšpektor - prišlo šele lani. 
Sledil je odkup zemljišč in v petek tudi objava naročila za izbor 
izvajalca del.

VSE ZA STREHO
KRITINE - KLEPARSKI IZDELKI - SNEGOLOVI - ŽLEBOVI

KROVCI, POZOR!
♦ NOVI MODELI »NEPTUN« ZA MAJHNE 

NAKLONE _

10TONDACH

Izjemno ugodne cene izolacij!
♦ Termotop izolacija do 15% + 5% popusta

km,
♦ Bramac - KLASIK NATURA BARVNI 

že za 0,56€/kom oz. 5,66C/m2 
(lm2=10 kom) /s/\s—

♦ Gerard do 21%

VELUX

BRAMAC

AGERARD
K K Al I MED ‘.TH» MAMI

ESAL

unsa MMUt M J™5<i,upou.si«. iKiuiAT/oilo 39,55% popusta 
URŠA SF 32 do 35% popusta

JR

BREZPLAČNA DOSTAVA! Kupovanje pri nas je cenejše, 
prepričajte se!

PODJETJE S TRADICUO!

f ::
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Turistično društvo Trebnje 
obudilo Gregorjevo

Člani turističnega društva Trebnje se trudijo, da bi oživili Treb
nje na najrazličnejših področjih in povezali krajane. Lani so začeli 
z obdarovanjem Trebanjcev ob dnevu mučenikov, kar je bilo zelo 
lepo sprejeto. Letos pa so se odločili, da bi obudili še en star 
slovenski običaj, Gregorjevo, ko se po gregorijanskem koledarju 
na sv. Gregorja prične pomlad, dnevi se pričnejo daljšati, pa tudi 
ptički se ženijo in zaljubljenci praznujejo.

Na predvečer sv. Gregorja so tako pripravili »Pozdrav pomla
di - Gregorčki na Temenici«. Sicer niso povsem prepričani ali

je to pravi lokalni običaj, toda 
ker mimo teče reka Temenica 
ter imajo nadebudne člane ter 
otroke, ki so vedno navduše
ni nad projekti TD, so sklenili, 
da to letos v Trebnjem tudi pr
vič izpeljejo. Povabili so otroke, 
njihove starše ter pozvali vrtec 
in osnovno šolo, da se odzove
jo povabilu in naredijo ladjice iz 
ekoloških in biološko razgradlji
vih materialov, kijih bi nato spu
stili po Temenici. Našli smo tudi 
odlično lokacijo ob reki v Starem
trgu, za Spar centrom, kjer so se 11. marca dobili na bregu ob 
Kukenberškem mostu. Vreme ni bilo najbolj naklonjeno, vendar 
so kljub nekaj kapljicam prireditev izpeljali.

Zelo veseli so bili odziva obiskovalcev, saj niso vedeli, kaj 
sploh pričakovati. Otroci in odrasli so z veseljem spustili po Te
menici doma izdelane Gregorčke in opazovali kako plujejo. (Niso 
pa povedali, da so te Gregorčke malce naprej ob reki ujeli in tako 
poskrbeli, da niso onesnažili našo ponikalnico Temenico).

Za udeležence so tudi pripravili posebne spominke, glinene 
ptičke, da jih bodo spominjali na prve Gregorčke na Temenici.

SEDEŽNE GARNITURE BTOM
AKCIJA - / + BREZPLAČNA DOSTAVA 

f brez vplačila avansa /

/ + IZDELANO V SLOVENIJI 7

www.mtom.si

DELOVNI ČAS
Ponedeljek in sreda: 7.00-14.00
Torek In četrtek: 7.00-17.00 Sobota: 8.00-12.00
Petek: do 13.00 Nedelja, prazniki: zaprto

Razstavni salon MIOM 
Stari trg 36, Mokronog

rei: 07 34 98 280 
6SM: 031737 080 
info@iMom.si

| TRADICIJA IN i 
X\J KVALITETA l/V
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Nogomet
Mokronog

Zaključena je še 5. sezona občinske lige malega nogometa 
Mokronog-Trebelno 2015/16. Tudi letos je sodelovalo 16 ekip, 
ki so bile razdeljene v dve ligi po 8 ekip. Skupno je bilo v obeh 
ligah odigranih 80 tekem in doseženih kar 532 golov, kar je 6.7 
golov na tekmo. Igralcem je bilo izrečenih 36 rumenih kartonov 
in 5 neposredno rdečih kartonov. Ekipe v drugi ligi ste se merili 
za napredovanje v prvo ligo, ekipe v prvi pa za prvaka lige in 
prehodni pokal. Največ zadetkov v 2. ligi je dosegla ekipa ŠD BA
HOVEC - 46, najmanj zadetkov pa je prav tako prejela ekipa ŠD 
ŠAHOVEC - 21. V1. ligi je največ zadetkov dosegla ekipa PARA
DIŽ - 53, najmanj zadetkov pa je prejela ekipa KM N REM_- 14. 
Ekipi DDT in TEM ČATEŽ napredujeta v 1. ligo. Ekipi ŠD TRŠČINA 
in KMN REM VETERANI pa nazadujeta v 2. ligo.

Pokali in nagrade:

!■ liga:

1. mesto: KMN REM (pokal za prvo mesto in prehodni pokal 
+ 60€)

2. mesto: PARADIŽ (pokal za drugo mesto + 50€)

3. mesto: ŠD ŠENTJANŽ (pokal za tretje mesto + 40€) 

Najboljši vratar: MARKO PRAVNE (KMN REM) - pokal 

Najboljši strelec: ŽAN KRAMAR (KMN REM) - pokal 

Fairplav 1. mesto: DŠKT PARTIZAN MIRNA - pokal

2. liga:

1. mesto: DDT (pokal za prvo mesto + 50€)

2. mesto: TEM ČATEŽ (pokal za drugo mesto + 40€)

3. mesto: ŠD ŠAHOVEC (pokal za tretje mesto + 30€)

Najboljši vratar: ALEŠ MURN (ŠD ŠAHOVEC) - pokal

Najboljši strelec: MITJA HROVAT (ŠD ŠAHOVEC) - pokal

Fairplav 1- mesto: KLOPCA TEAM - pokal

V imenu Športnega društva Trebelno se ekipam, navijačem, 
sodnikom, zapisnikarjem, občini Mokronog-Trebelno, upravniku 
športne dvorane zahvaljujemo za sodelovanje.

V priponki še pošiljam končno fariplay in playoff lestvico ter 
najboljše strelce po posameznih ekipah.

DeLaMina d.o.o.

" Potrebujete kredit?

■ Ste obupali nad bankami?

■ Od svetovanja do realizacije.

Pokličite 040 299 411
www.delamina.si

Kmetijska zadruga Trebnje, z.o.o. 
TREBNJE, Stari trg 2 
Tel: 07 34 81 500
e-mail: kz-trebnje@siol.net, www.kz-trebnje.si

Obiščite trgovine KZ Trebnje in si polepšajte 
velikonočne praznike z odličnimi domačimi 

mesninami, pripravljenimi na klasičen domač način.

Prekajena šunka
brez kosti (KZ Sevnica)

Prekajena krača Klobasa špalena

Potica

VELIKA IZBIRA VELIKONOČNIH 
SERVETOV IN VEZANIH PRTOV

#!

jF v j. * 'Um.

F*

•tor« *. nmšmlm

Vabljeni v
prodajalne
Kmetijske
zadruge
Trebnje!
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Maja Vtič in Janez Prose- 
nik, najboljša športnika

Športna zveza občin Trebnje in Mirna je za najboljše športni
ce in športnike lanskega leta v petek, 19. februarja razglasila 
med posamezniki Majo Vtič in Janeza Prosenika. Z njima smo 
opravili krajša pogovora:

Dekle iz naših krajev, 
kije zgled!

Maja Vtič, smučarska 
skakalka iz Mirne je stara 
28 let in je trenutno naj
boljša slovenska smučar
ska skakalka, ki je v minuli 
sezoni osvojila več prvih 

mest in drugih odličnih rezultatov v svetovnem pokalu. Skupno 
zmago v svetovnem pokalu je tako osvojila Japonka Sara Taka- 
nashi, tretje mesto pa je osvojila naša Maja Vtič, pred njo je bila 
le Avstrijka Daniela Iraschko-Stolz.

Maja je obiskovala OŠ na Mirni, kasneje pa ekonomsko gim
nazijo v Kranju. Letos bo diplomirala na Pedagoški fakulteti v 
Ljubljani, razredni pouk. Je članica ŠD Zabrdje pri Mirni.

Domnevamo, da si zgled tudi mlajšim tekmovalkam. Kljub 
mladosti si nekakšna starosta v ekipi? Kako se razumete v 
ekipi?

Z ekipo se dobro razumemo, punce postajamo vsako leto bolj 
zrele in se to pozna tudi v odnosih med nami. Veliko časa preži
vimo skupaj, tako da druga drugo dobro poznamo. Druga drugo 
spodbujamo kar se pozna tudi na rezultatih.

Tako dobra kot si bila minulo sezono doslej še nisi bila. 
Čemu to pripisuješ? Odličnim treningom ali morda človeški 
dozorelosti (ko pravijo, da je vse v glavi?)

V letošnji sezoni seje pokazalo dobro delo v preteklih letih. 
Nič ne gre čez noč, tudi sama sem mogla kar čez nekaj ovir, da 
sem prišla do tako dobrih rezultatov. Vse slabe izkušnje v pre
teklosti so mi pomagale, da sem iz leta v leto bolj dozorevala in 
sedaj lažje premagujem pritiske.

Večina, ki te pozna ali pa navija zate, pričakuje, da boš na
daljevala uspešno skakalno pot. In, koliko časa še? Če sploh 
razmišljaš o temu?

Skakalno pot bom seveda nadaljevala. Nič ne razmišljam ko
liko časa.

Maja, nedvomno mlade najbolj zanima kakšni so tvoji za
četki športne kariere. Kako si se navdušila za skoke ... Kje si 
nadaljevala pot?

Za smučarske skoke sem se navdušila, ko sem spremljala 
brata na treningih (brat Damjan Vtič, nekdanji odlični slovenski 
nordijski kombinatorec) in sem želela poskusiti tudi sama. Pa 
tudi doma smo veliko spremljali smučarske skoke po televiziji.

Še vedno tekmujem za isti klub, torej za Zabrdje. Med šola
njem sem imela treninge urejene v okviru šole, kasneje pa so se 
pričeli treningi z reprezentanco.

Številnim mladim (še posebej dekletom in njihovim star
šem) si za zgled. Kaj bi svetovala skakalnim navdušencem. 
Kako in kje začeti?

Če imajo otroci željo in nimajo strahu pred višino ter letenjem, 
naj se vpišejo v najbližji skakalni klub, ki jih ni tako malo. Treningi 
od začetka potekajo prilagojeno, otroci se navajajo na skakalno 
opremo in položaje, kijih je potrebno doseči. Treba je pač začeti 
počasi na manjših skakalnicah in nato nadaljevati na večjih.

Skoki so lep šport, vendar je zanje potrebno delati vsak dan, 
vse leto. Veliko je potrebno odrekanja, potrpežljivosti, vztraja
nja. Tudi ko ne gre, da na koncu le pridejo vrhunski rezultati.

Ali so skoki res tako nevaren šport kot je videti?

Skoki so kar varen šport. Seveda se občasno dogajajo tudi 
padci, vendar smo za to večinoma krivi tekmovalci sami. Na tre
ningih v poletni sezoni naredimo veliko skokov, vendar padcev 
skoraj ni. Tudi oprema se je v zadnjih letih nadgradila kar nam 
omogoča bolj varne skoke.

Kje se vidiš po končani karieri športnice? Te morda mikajo 
trenerske vode. Doslej na trenerskih stolpih še ni videti tre
nerk?

Veliko ne razmišljam o tem, saj mi gre v skokih dobro. Želim 
si ostati povezana s športom, bom pa videla na kakšen način, 
saj je možnosti veliko. V prihodnosti bom opravljala poklic za 
katerega se bom izobrazila.

Ali ste že začele s 
pripravami za nasle
dnjo sezono. Kje, kdaj 
in kako boste to po
čele.

Ne, priprave na novo 
sezono se še niso za
čele, saj se je letošnja 
komaj končala. Nima
mo še programa za na
prej, ker je za to še prekmalu. Najprej je potrebno potegniti črto 
pod letošnjo sezono.

Cilji, tvoje osebne želje?

Želim si predvsem zdravja, brez poškodb... To mi bo omogo
čilo, da se še nadgradim na vseh področjih in nadaljujem uspe
šno športno pot. Vse, ki žensko tekmovanje v smučarskih sko
kih spremljati, pa prosim, da nas še naprej podpirate, saj nam 
podpora veliko pomeni!

Brane Praznik



Z VAMI SMO VSAK MESEC ZE OD LETA 1998

Janez Prosenik (AMD Treb
nje, BMW) se že od otroških let 
ukvarja z različnimi oblikami in 
področji tekmovalnega motocik
lizma. Sedaj že sedmo leto dirka 
in skuša dosegati kar najboljše 
rezultate v cestno hitrostnem 
motociklizmu v mednarodnem 
tekmovanju. Njegov lanski rezul
tat na svetovnem prvenstvu, ko 
je osvojil šesto mesto, je na tem 
področju nekaj izjemnega. Tudi 
zato je bil razglašen za športnika 

leta v Športni zvezi Mirna in Trebnje. Bralcu bo morda bolj jasno 
zakaj ta trditev, ko bo prebral pogovor.

Kaj bi uvodoma povedali o hitrostnem motociklizmu?

Ker v našem okolju to tekmovanje sploh ni razširjeno, niti 
uveljavljeno, moram najprej povedati, da je cestno hitrostni 
motociklizem šport, ki ga lahko gojiš samo z velikim odreka
njem in seveda tudi z velikimi napori. Prav zaradi tega je tek
movalcev malo, na drugi strani pa je gledanost in priljubljenost 
dirk, izjemna. Paša za oči so seveda motorji in na drugi strani 
velike hitrosti ter sposobnosti dirkačev. Zato čisto nič ne pre
seneča, da se na velikih dirkah kot je na primer Le Mans, zbere 
tudi blizu sto tisoč gledalcev.

t

Vaš lanski uspeh - tako o njemu strokovnjaki - je bil iz
jemen! Kako bi opisali s svojimi besedami uspeh in lanski 
dosežek?

Osebno menim, da bodo bralci razumeli pomen uspeha, če 
povem naslednje:

Danes si brez dobrih sponzorjev in seveda tekmovalne ekipe 
ni mogoče predstavljati tovrstnega in uspešnega tekmovanja. 
Zlasti ne pri nas, ker nimamo niti tovrstne industrije, niti spon
zorjev, ki bi bili pripravljeni sodelovati, da ne govorim o znanju 
na tem področju, ki ga tudi ni. Zato ne čudi, da imamo v Sloveniji 
trenutno samo tri dirkače, ki v mednarodnem tekmovanju ne
kaj pomenijo.

Naslednje kar bi rad poudaril je dejstvo, da sploh nimamo 
dirkališča za tovrstni šport. Najbližje dirkališče je v sosednji Hr
vaški, na znanem Drobniku, ki pa je - resnici na ljubo - slabo. 
Zgrajeno je bilo davnega leta 1978 in Hrvati po tem času vanj 
niso vložili veliko. Za tako velike hitrosti kot gre na naših dir
kah, je takšno dirkališče lahko nevarno. Pri padcih pa se seveda 
lahko zelo močno poškoduješ. Naslednje najbližje dirkališče je 
Missano v Italiji, oddaljeno 500 km in na Madžarskem, Hunga- 
roring pri Budimpešti. Skratka, če želiš en dan solidno trenirati, 
moraš sredi noči od doma, prevoziti 500 - 600 km, opraviti tre
ning in nato zopet ponoči domov.

In uspeh sem dosegel (smo dosegli kot ekipa) na povsem vo
lonterski ravni.

To verjetno pomeni, da je ta šport izjemno drag?

Večji del tega športa sem seveda doslej financiram sam, ob 
podpori in sodelovanju družine ter prijateljev. Tu moram pou
dariti, da imam nekaj izjemnih prijateljev, ki mi stojijo nesebično

ob strani. Brez take ekipe si pač nemočen.

Jaz se sicer preživljam tako, da imam svojo firmo v kateri je 
zaposlenih 12 delavcev. Delamo jeklene konstrukcije in posta
vljamo montažne objekte, kot se reče od a do ž. Poslovanje in 
organizacijo dela vodim sam, saj narava dela ne prenese »ad
ministracije«. Zaradi zagotavljanja delovnega procesa moram 
prilagajati tako treninge kot na drugi strani odhode na tekmo
vanja. Ce želim jaz in zaposleni normalno preživeti, moram se
veda skrbeti za posel, za delo, za normalne (in ne slabe) plače, 
za prehrano delavcev, njihovo nastanitev na terenu ... Da res 
skrbim za ljudi pove podatek, da so le-ti pri meni neprekinjeno 
že po pet, celo osem let...

Kakšni so vaši treningi?

Samo nekaj za predstavo o treningih: Minuli teden sem samo 
zaradi treninga in testiranja BMVVejevih vozil ter sestavljanja 
nove ekipe prevozil 6.000 km. Do Španije, kjer seje to dogajalo, 
sem samo v eno smer prevozil 2.500 km. Seveda s kombijem, 
ker je le tako mogoče prepeljati motor in vso opremo ter dele, 
ki so v rezervi.

V Španijo sem šel testirati svoj motor tako za tekmovanje 
Alpe Adria, kjer me bo med tekmovanjem podprla domača eki
pa, vključno z očetom. Istočasno sem opraviti test ter trening 
za novo ekipo, torej češko ekipo, ki bo za BMW tekmovala v 
SP. Ekipa za svetovno prvenstvo šteje 20 ljudi, in ima tovarni
ško podporo BMW. Torej bo imela na vsaki tekmi tovarniškega 
inženirja in vse znanje ter informacije, ki jih BMW ta trenutek 
poseduje. Ekipo MBW CEEC sicer sestavljajo trije vozniki in kot 
rečeno 20 ostalih. Tu gre za to, daje najslabši mehanik ali naj
slabši voznik ekipe*odgovoren za končni rezultat. Vozili bomo 
vse dirke za SP po koledarju. Med drugim Le Mans.

Nova ekipa pomeni tudi to, da bo (upam) več sponzorskih 
sredstev

Še tole: dirkanja ne moreš trenirati samo v fitnesu, s tekom ali 
z drugimi športi. Skratka, poglavitni trening je na motorju. Ob
čutek, na primer za drsenje, lahko dobiš samo na njem.

Za mlade je ta šport vabljiv, v glavnem vidijo motor in hi
trost.

Za mlade so tekmovanja z motorji vabljiva. Tudi možnosti za 
tekmovanja in treninge, vsaj za začetek, so. V Krškem imamo 
vse možnosti, tudi AMZ podpira to dejavnost.. Brez nekaj sred
stev in kot pravimo - brez podpore »očetov« pa pač ne gre. Če 
oče ni ljubitelj dirkanja, bo mlad težko treniral. Tako sem tudi jaz 
začel. Ni pa to tako nemogoče. Začel sem še kot otrok, vendar 
pravih uspehov ni bilo, ker nisem imel dobrih motorjev in ekipe.

Sedaj sem prepričan, da bo uspeh, saj imam ekipo in pokrovi
telja, kar je izjemnega 
pomena. Sedem let 
sem vozil in bil po
gosto hendikepiran, 
ker nisem imel ekipe 
in pravega motorja.
Imam še nekaj let tek
movanj, če bom vozil, 
kot se reče - z glavo.



BERETE CAJTNG, PRVI TREBANJSKI MESEČNI TISKANI MEDIJ
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RABLJENA VOZILA 
Z GARANCIJO

@ količina zaloge 
več kot 100 vozil

S) ugodno financiranje 
do 7 let

@ do 50% popusta 
pri zavarovanju

preverjena vozila
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Večji odjemalci našega peska .
GRADBINCI: GPI Tehnika Novo mesto,
Giro d.o.o., GM Tonvi, Titnga, Ivan Knez s.p.,
Velb d.o.o., Gradbeništvo Zupančič,
Flopin, Koš Ig d.o.o., DARS d.d„ ...;
BETONARNA GBV d.o.o..... ;
PREVOZNIKI: Pintar Jože s.p., Kurent Stane s.plr 
Vapi,
ASFALTE RJI: Manas d.o.o.,
CEMENTNI IZDELKI: Praznik, Golob, Teropšič,

Z ^Gradbeništvo d.oZ

VEČJI ODJEMALCI NAŠEGA KAMNA... 
KAMNOSEŠTVO IKA UM d.o.o., (masivni izdelki iz črnega kamna), 
IZDELOVALCI KAMNITIH ŠKARP (Botoka, Gasiti, Žogaj,..,)
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TRGOVINA Z AVTODEU

tSAKTOG
www.bartog.si

TRGOVINA Z AVTODELI
NAJVEČJI IZBOR AVTOPELOV TER DODATNE OPREME j

tik-'*. 1

.lirVTk

NAKUPU KOMPLETA 
PNEVMATIK1’

m ! MED
E / 1. marcem in 31. majem 2016 kupite komplet pnevmatik 

izmed naslednjih dezenov: MICHELIIM Power SuperSport Evo, 
MICHELIIM Pilot Power 3, MICHELIN Pilot Road 4 (Standard - GT - Trail) 
MICHELIIM Anakee III

več informacij o pogojih nakupa na

SMO SPECIALISTI ZA
pnevmatike platišča akumulatorje motorna olja avto klime zavore

^

filtre

X. XX

>r • lati&ča a v/o d e J i IMS servis

Velika BARTOG Trebnje, Obrtniška ulica 18, 8210 Trebnje
Zaloga t: 07 346 24 31 l f: 07 346 24 34 | dusan.sadar@bartog.si | www.bartog.si

pnevmatik Naše avtotrgovine so odprte vsak delavnik od 8. do 18. ure in ob sobotah od 8. do 12. ure.

po UGODNIH ORIGINALNI IN ORIGINALOM ENAKOVREDNI AVTODEU - PNEVMATIKE - PLATIŠČA 
cenah v Sloveniji 48x AVTOSERVIS in 27x TRGOVINA Z AVTODELI

več informacij lahko najdete na www.bartog.si


